
 
 
Referat Styremøte Østfold Hoppkrets 15.1.2014 

Tilstede: Karl Sofus Engen, Trond Smaadahl, Thomas Myrvang, Elisabeth Hast (ref) 

 Info økonomi:  

-Vi fikk dekket 8000.- av totalt 12536.- (Sommarvik) 

-Status hoppkassa pr 31.12.2014 er 40000.- 

- Karl Sofus ber Thor Gjeldsvik om eksakte tall, og Karl Sofus undersøker hvilke kasse som ble 

brukt til Solan og hvilke som ble brukt til Hovedlandsrennet. 

 Info Styringsgruppe:  

-Trond Smaadahl og Bård Løken representerer Østfold.  

- Utdanning av utøvere, foreldre og trenere 

- Trenere tar trenerkurs 

-Felles plan for rekrutering. 

-Samlinger for utøvere som samtidig inneholder kurs for foreldre og trenere 

-Styringsgruppa ser for seg at det kan være fornuftig å jobbe med å styre renndatoer, lage 

regioncuper og bruke anlegg i rundt Osloregionen. 

- 2-3 landssamlinger 

- Alle KM bør gå i samme uke. 

-Klubbene kan få hjelp ved dugnad for å få i gang hoppbakker. 

- Neste møte i styringsgruppa er 24.2. 

 Støtte til Solan og Hovedlandsrenn: 

Trond Smaadahl får dekket utgifter til reise / opphold på Hovedlandsrennet. 

Utøverne får dekket utgifter til reise/ opphold på hovedlandsrennet 

Geir Atle Wøyen får dekket utgifter til reise / opphold på Solan. 

 Støtte til klubbene:  

Trond sender mail til Tomter og Furukollen om at klubbene kan sende søknad om støtte 

til utstyr. 

Trond ønsker å lage et forsalg til handlingsplan fram til 2017som handler om tiltak for å 

rekruterere medlemmer. 

 

Møteplan: 10/3, Vårmøte april/ mai, 19.5 

 

Pr telefon etter møtet ble Trond og Karl Sofus enige om at Trond informerer Hovedstyret i Østfold 

Skikrets om Styringsgruppa 

 

Elisabeth Hast (ref)  


